
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 11. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 112
Hvor mange udgifter har Forsvaret/ Forsvarsministeriet afholdt til Kammeradvokaten m.fl.
i forbindelse med udarbejde af partnerskabskontrakten med mellem Forsvaret og ISS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Niels Flemming Hansen (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. januar 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Naser Khader
formand
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